
Styrelsemöte för Svenska föreningen för Glesbygdsmedicin. 

 

Plats: Telefonmöte 
 
Tid: 070305 kl 16.00-17.00 
 
Närvarande: Anders Ehnberg, Anna Falk, Thomas Löfgren, Curt Made, Lars 
Agreus, sekr. Michael Kampitsch. 
 
§1 Inför årsmötet. Thomas redogör kring bidrag på 70 000 kr från 
Västernorrlands landsting, som tycks ha dröjt. Ännu har inget bidrag utbetalats, 
vilket tidigare utlovats. Dock kommer ett mail under mötets gång, från Lennart 
Moberg om att utbetalning kommer att ske men vilket konto som belastas från 
landsting är oklart.  
 
§2 Kassarapport. Agreus redogör 188 471. Därefter har annonskostnad 
utbetalats , minus 17000 kr. Nytt konto var tänkt men beslutas nu att vårt 
ordinarie konto används för kongressen. Agreus sköter betalningar tillsvidare.  
 
§3 Sponsring av Astra. Thomas Löfgren skall ta kontakt med dem i det närmaste 
liksom med sanofi-aventis. Det diskuteras formalia kring vad 
Läkemedelsbolagen behöver för förhandsinformation inför mötet.  
 
§4 Andra förberedelser inför mötet diskuteras. Konferanskit med material och 
bag är pågång. Anmälningar går in till Höga Kusten. Betalning in på vårt konto.  
Programändring. Lars Carle får 20 min under fria föredrag. Inledningsföredrag 
av Lennart Moberg blir något förlängt där han talar på teamat ”Pv i glesbygd- 
Utveckling och ej avveckling, visioner, utbildning, glesbygd.” 
Fredagens allmänna program skulle behöva ytterligare debattämne, ytterligare 
landstingstjänstemän, även politiker kunde vara av intresse. Curt Made åtar sig 
uppdrag att skicka förfrågan till ansvarig i nuvarande regering.  
 
§5 Kallelse till alla medlemmar, Föredragslista, Stadgeändring, nyval, 
Fyllnadsval, ngt som förbisetts? Michael Kampitsch skickar ut denna.  
 
§6 Anders Ehnberg tar upp diskussion kring telefonmöteskostnader för 
styrelsemötena som nu hamnar på vc, frågan skjuts upp till årsmötet.  
 
§7 Nytt möte 2 april 2007.  
 
§8 Mötet avslutas.  
 
 



  


